
PROTOKÓŁ Nr XIX/20
z obrad sesji Rady Miejskiej w Chodczu

odbytej w dniu 25 sierpnia 2020 roku

           W obradach sesji uczestniczyło 11 radnych oraz:
Burmistrz Chodcza – Jarosław Grabczyński
Radca Prawny – Dorota Grabczyńska
Skarbnik Miasta i Gminy – Danuta Nowakowska 

a także sołtysi oraz pracownicy Urzędu Miasta i Gminy Chodecz.

Proponowany  porządek  obrad.

1. Otwarcie.
- stwierdzenie prawomocności obrad,
- przyjęcie porządku obrad,
- przyjęcie  protokołu  z  poprzedniej sesji,

2.  Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie  międzysesyjnym.
- przedłożenie informacji przez  Burmistrza Chodcza,
- dyskusja,

3.  Sprawozdania o odbytych posiedzeniach  Komisji  Rady  Miejskiej w okresie  
      międzysesyjnym – Przewodniczący Komisji.
       -  dyskusja,
4. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy
Chodecz na rok 2020.
       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie  - P. Skarbnik MiG,
       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów,
       -     dyskusja,
       -    podjęcie uchwały Nr  XIX/140/20,
5.  Podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej
Miasta i Gminy Chodecz na lata 2020-2033.
       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie  - P. Skarbnik MiG,
       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów,
       -     dyskusja,
       -    podjęcie uchwały Nr  XIX/141/20,
6.  Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Miasto
Chodecz na rok szkolny 2020/2021.
       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie – p. Łukaszewicz Daria,
       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów,
       -     dyskusja,
       -     podjęcie uchwały Nr  XIX/142/20,
7. Podjęcie uchwały  w sprawie wyrażenia  zgody na przejęcie od Powiatu Włocławskiego
zadań z  zakresu zimowego utrzymania dróg  powiatowych oraz ulic leżących w  ciągach tych
dróg                    w sezonie zimowym 2020/2021.
       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie – p. Burmistrz,
       -     opinia Komisji Rolnej i Infrastruktury Technicznej,



       -     dyskusja,
       -     podjęcie uchwały Nr  XIX/143/20,
8. Przyjęcie sprawozdania z realizacji budżetu Miasta i Gminy Chodecz za pierwsze półrocze
2020r.
       -  przedłożenie  sprawozdania  - P. Skarbnik MiG,
       - opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy w sprawie sprawozdania –
P. Skarbnik MiG,
       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów,
       -     dyskusja,
       -     przyjęcie  sprawozdania w głosowaniu. 
9. Interpelacje i zapytania  radnych.
10. Sprawy bieżące  i  wolne wnioski.
11. Zakończenie  obrad  sesji.

Ad.1 Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.

    W sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy Chodecz przy ul. Kaliskiej 2 o godz.10:00
Przewodnicząca Rady Miejskiej  w Chodczu – Pani  Anna Twardowska dokonała otwarcia
obrad XIX sesji Rady Miejskiej w Chodczu. Powitała radnych oraz pozostałe osoby obecne
na sali. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, iż w obradach sesji uczestniczy 11 radnych na
stan ustawowy 15 radnych, wobec powyższego obrady dzisiejszej sesji są prawomocne do
podejmowania  uchwał.  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  przeszła  do  następnego  punktu
porządku obrad i przedstawiła proponowany porządek obrad. Poddała porządek obrad sesji
pod głosowanie. Za przyjęciem porządku obrad głosowało 11 radnych, przeciw 0, wstrzymało
0, porządek został przyjęty. 
         Przewodnicząca odczytała przyjęty porządek obrad i stwierdziła, iż Rada Miejska
będzie  obradowała  według  przyjętego  porządku  obrad.  Następnie  przekazała,  iż  protokół
z obrad XVIII sesji został sporządzony, był wyłożony do wglądu, każdy zainteresowany miał
możliwość  zapoznania  się  z  protokołem  w  biurze  rady.  Protokół  został  poddany  pod
głosowanie.  Za przyjęciem protokołu Nr XVIII/20 głosowało 11 radnych,  przeciwnych 0,
wstrzymujących 0. Przewodnicząca Rady stwierdziła, iż protokół z poprzedniej sesji został
przyjęty 11 głosami za.

Ad.2 Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.

    Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Twardowska poprosiła Burmistrza Chodcza
o przedłożenie sprawozdania z działalności międzysesyjnej. Burmistrz udzielił informacji, iż
okres ten obfitował w wiele wydarzeń mających wpływ na funkcjonowanie Urzędu Miasta
i Gminy Chodecz. Z ważniejszych rzeczy:
-  trwa  przebudowa  4  dróg  na  terenie  naszej  gminy,  jeden  z  odcinków  jest  już  prawie
zakończony 
- w toku remontu jest zabytkowy wiatrak koźlak drewniany, termin jest do końca października
-  został  ogłoszony przetarg  na  remont  5  świetlic  wiejskich  plus  obiekt  estrady.  Otwarcie
przetargu jest 3 września.



-   dostaliśmy  dofinansowanie  w  ramach  projektu  9.2.1  z  Urzędu  Marszałkowskiego  na
dokształcanie, szkolenia osób wykluczonych. Jesteśmy na etapie oczekiwania na podpisanie
umowy. 
- złożony został wniosek do Urzędu Marszałkowskiego odnośnie fotowoltaiki. 
-  w  trakcie  jest  przebudowa,  budowa chodnika  przy  alei  Zwycięstwa,  jest  to  inwestycja
powiatowa, biegnie od skrzyżowania z drogą wojewódzką do zjazdu do oczyszczalni ścieków
-   został rozstrzygnięty przetarg przez Zarząd Dróg Wojewódzkich przez Urząd Wojewódzki
na budowę chodnika do Powiatowego Centrum Kształcenia, wykonawca został wyłoniony,
jest to WPRD z Nowej Wsi i umowa została podpisana, trudno określić termin zakończenia
tej umowy, ponieważ jest zapis w postępowaniu przetargowym ,że prace będą zawieszone na
okres zimowy od 15 listopada 2020r. do 15 marca 2021r. więc nie wiem czy w ogóle w tym
roku będą rozpoczęte.   
- jutro mamy 2 przetarg na budynki po szkole im. Wł. Reymonta. Gmina będzie uczestniczyć
w tych przetargach. 
-  został  złożony  wniosek  w  ramach  funduszu  dróg  samorządowych  na  dofinansowanie
przebudowy 3 odcinków dróg: remont drogi w Lubieńcu odcinek około 6 km, odcinek drogi
Sławęcki  Góry  oraz  odcinek  drogi  Ignalin  II  linia  Kromszewic.  Rozstrzygnięcie
prawdopodobnie koniec października.
-  dożynki  w  naszej  gminie  parafialno-gminne  odbędą  się  w  innej  formie  z  uwagi  na
obostrzenia związane z COVID-19. Rozpoczną się i zakończą w kościele p.w. Św. Dominika
w Chodczu w sobotę 29 sierpnia 2020r. o godz. 14:30.   
Dyskusji nie było. Na tym zakończono. 

Ad.3 Sprawozdania o odbytych posiedzeniach  Komisji  Rady  Miejskiej w okresie  
      międzysesyjnym – Przewodniczący Komisji.

    Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poprosiła  Przewodniczących  Komisji  stałych
o przedłożenie sprawozdań ze swych posiedzeń w okresie międzysesyjnym.              

1)  Komisja  Rewizyjnej  –  radna  Turbiak  Monika  przedstawiła,  iż  Komisja  w  okresie
międzysesyjnym  obradowała  raz.  Komisja  zajmowała  się  analizą  działalności  Miejsko
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Chodczu oraz analizą sprawozdania z wykonania
budżetu Miasta i Gminy Chodecz za I półrocze 2020r. Wnioski z posiedzenia Komisji to:
zaproszenie pana dyrektora szkoły podstawowej im. T. Kościuszki w Chodczu na posiedzenie
Komisji Budżetu i Finansów w celu wyjaśnienia wydatków za I półrocze w zakresie płac oraz
chcielibyśmy sprawdzić czy jest możliwość wydłużenia godzin świetlicy środowiskowej tak
aby po zamknięcie świetlicy szkolnej dzieci mogły z niej skorzystać.  

2)  Komisji  Budżetu  i  Finansów  –  radny  Makowiecki  Grzegorz  przedstawił,  iż  Komisja
w  okresie  międzysesyjnym  obradowała  3  razy.  Dwa  spotkania  były  wspólne  związane
z kotłownią w Chodeczku gdzie dokładniejszych informacji udzieli Przewodnicząca Komisji
Obywatelskiej i Ochrony Środowiska. Rozpatrywaliśmy pisma, które wpłynęły do Komisji.
Opiniowaliśmy budżet za I półrocze 2020r., przyjmowaliśmy zmiany do budżetu na rok 2020,
opiniowaliśmy uchwały na dzisiejszą sesję. 

3)  Komisja  Rolna  i  Infrastruktury  Technicznej  –  radny Feliniak  Wiesław  przedstawił,  iż
w okresie międzysesyjnym Komisja odbyła trzy spotkania. Na dwóch tych spotkaniach był
poruszany temat  przebudowy,  remontu kotłowni w Chodeczku,  gdzie więcej  na ten temat
powie Przewodnicząca Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska. Na ostatnim spotkaniu,



które  dotyczyło  organizacji  dożynek  parafialno-gminnych  podjęto  decyzję,  iż  w  obliczu
ostatnich zaostrzeń jakie zostały wprowadzone w związku z COVID 19 przyjęto inna linię
przeprowadzenia dożynek niż w latach poprzednich.  Dożynki odbędą się tylko na terenie
kościoła tak jak już wcześniej Pan Burmistrz wspomniał. Rozpatrywaliśmy pisma skierowane
do Komisji. Opiniowaliśmy uchwały na dzisiejszą sesję. 

4) Przewodniczący Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska – radna Ewa Kwiatkowska
przekazała iż w okresie międzysesyjnym Komisja odbyła trzy posiedzenia. Główne tematy to
problem CO w Spółdzielni Mieszkaniowej w Chodeczku, omawialiśmy sprawę obsługi plaży,
dożynek,  przetargów  na  budynki  po  szkole  im.  Wł.  Reymonta  oraz  rozpatrywaliśmy
korespondencję  skierowaną  do  Komisji.  Tak  jak  przedmówcy  mówili  dominował  temat
kotłowni.  Problem istnieje  od  kilku  lat  ale  w  tym roku  jest  to  temat  bardzo  zaogniony,
drażliwy i wiąże się z nim dużo problemów zarówno dla nas jako mieszkańców ale też dla
całej  gminy.  W jednym z  tych  spotkań uczestniczyła  Pani  Anna Gembicka  oraz  dyrektor
KOWR oddziału terenowego w Bydgoszczy – jego pogląd różni się znaczenie od poglądu
Zarządu  Spółdzielni  Mieszkaniowej  w  Chodeczku,  która  również  uczestniczyła  w  tym
posiedzeniu.  Podjęto  pewne  działania,  zobowiązania  i  czekamy  teraz  na  ich  realizację.
Dyrektor oddziału terenowego KOWR w Bydgoszczy zaproponował Burmistrzowi i Radzie
Miejskiej w Chodczu przejęcie tego zadania jako własnego w gminie ale tutaj nasze zdania są
podzielone, nie mamy gwarancji  jako gmina, że obietnice zostaną przez KOWR spełnione, że
dostanie  gmina  dofinansowanie.  Zdaniem  obecnych  na  posiedzeniu  radnych  to  zadanie
przekracza możliwości finansowe gminy, zwłaszcza że wkrótce kolejny sezon grzewczy. Nie
wyklucza  to  jednak  zmiany  decyzji  po  przedstawieniu  realnej  propozycji  przez  KOWR.
Gmina bez gwarancji dofinansowania nie może realizować takiego zadania.  Pani Minister
również  powiedziała,  że  należy  wyciszyć  negatywne  emocje  i  ma  nadzieję,  że  wkrótce
podjęte  zostaną  działania  zaradcze.  Rozmawiano o  obsłudze  plaży i  Komisja  w pełni  się
zgodziła, że obsługa plaży w latach ubiegłych budziła wiele wątpliwości i uwag i w roku
bieżącym wybór zostanie dokonany po spotkaniach z innymi podmiotami m.in. WOPR-em.
Omawialiśmy sprawy przystąpienia do przetargu, dożynek.      

5) Przewodniczący Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu – radny Stempczyński Jerzy
przedstawił, iż Komisja w okresie międzysesyjnym nie obradowała.

6) Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – radny Łuczak Roman przekazał, iż
w okresie międzysesyjnym Komisja nie obradowała. 

Dyskusji nie było.

Ad.4  Podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  uchwalenia  budżetu  Miasta
i Gminy Chodecz na rok 2020.

          Przewodnicząca o przedłożenie informacji w sprawie podjęcia uchwały zmieniającej
uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Chodecz na rok 2020 poprosiła Panią
Skarbnik. Pani Danuta Nowakowska poinformowała, iż w toku realizacji budżetu dokonuje
się  następujących  zmian  m.in.  wprowadzamy  dotację  z  WFOŚiGW  w  Toruniu  na
dofinansowanie  przedsięwzięcia  pn.  „  Demontaż,  transport  i  unieszkodliwianie  wyrobów
zawierających azbest z terenu Gminy Chodecz” dotacja w wysokości 12.000,00 zł. Dotacja z
Narodowego  Funduszu  Ochrony  Środowiska  i  Gospodarki  Wodnej  w  Warszawie  z



przeznaczeniem  na  „Usuwanie  odpadów  z  folii  rolniczych,  siatki  i  sznurka  do  owijania
balonów, opakowań po nawozach                 i typu BIG Bag” – kwota dotacji 21.083,00 zł.
Następnie  dotacja  od  Wojewody  Kujawsko-Pomorskiego,  kwota  88.126,84  zł.  z
przeznaczeniem na zwrot części wydatków wykonanych w ramach funduszu sołeckiego w
2019r. Zwiększamy dochody na gospodarce gruntami                         i nieruchomościami o
kwotę 11.553,00 zł. dotyczących wpływów z opłat lokalnych samorządu. Różne rozliczenia
zwiększamy o  kwotę  9.000,00  zł.  są  to  odsetki  i  odszkodowania.  Gospodarka  odpadami
komunalnymi zwiększamy o kwotę 100.000,00 zł. Zmniejszenie dochodów w dziale kultura i
ochrona dziedzictwa narodowego o kwotę 133.100,00 zł. Zwiększenie wydatków na dodatki
mieszkaniowe o kwotę 60.000,00 zł., edukacja opieka wychowawcza o kwotę 15.698,00 zł.,
nowe zadanie  inwestycyjne  „Montaż  instalacji  fotowoltaicznych i  pomp ciepła  na terenie
Miasta i Gminy Chodecz na 2020r. kwota 36.900,00 zł. Radni pytań nie mieli.                      O
opinię  została  poproszona  Komisja  Budżetu  i  Finansów.  Radny  Makowiecki  Grzegorz
przedłożył informację, iż opinia jest pozytywna. Przewodnicząca odczytała projekt uchwały
następnie uchwała została poddana pod głosowanie.  Za głosowało 11 radnych, przeciw 0,
wstrzymujących  0.  Uchwała  Nr  XIX/140/20  została  podjęta  i  stanowi  załącznik  do
niniejszego protokołu.

Ad.5 Podjęcie  uchwały  w sprawie  zmiany uchwały  w sprawie  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej Miasta i Gminy Chodecz na lata 2020-2033.

          Przewodnicząca o przedłożenie informacji dotyczącej podjęcia uchwały zmieniającej
w sprawie Wieloletniej  Prognozy Finansowej Miasta i  Gminy Chodecz na lata 2020-2033
poprosiła  Panią  Skarbnik.  Pani  Nowakowska  poinformowała,  iż  niniejsza  uchwała  Rady
Miejskiej w Chodczu zgodnie z wprowadzonymi zmianami do Uchwały budżetowej na rok
2020 dotyczy dochodów i wydatków jak i również zadań inwestycyjnych.  Zmiany polegają
na zwiększeniu dochodów do kwoty 33.037.799,46 zł. i wydatków do kwoty 31.033.909,46
zł.  jak i również na zmianie realizacji zadań inwestycyjnych na łączną kwotę 4.736.400,00 zł.
Nadwyżka budżetowa, kwota 2.003.890,00 zł. O opinię została poproszona Komisja Budżetu
i Finansów. Radny Makowiecki Grzegorz przedłożył informację, iż opinia jest pozytywna.
Radni pytań nie mieli. Przewodnicząca odczytała projekt uchwały następnie uchwała została
poddana pod głosowanie. Za głosowało 11 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała
Nr XIX/141/20 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad.6  Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie
Miasto Chodecz na rok szkolny 2020/2021.

              Przewodnicząca o przedłożenie informacji dotyczącej podjęcia w/w uchwały
poprosiła               p. Łukaszewicz Darię. Pani Daria poinformowała, iż w związku z ustawą z
dnia 16 października 2019r. o zmianie ustawy Prawo oświatowe oraz niektórych innych ustaw
zmianie ulegają zasady zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci niepełnosprawnych oraz
do szkół i placówek oświatowych, jeżeli dowożenie zapewniają rodzice. Zgodnie z zapisem
art.39a  ust.3  w/w ustawy,  średnią  cenę  jednostki  paliwa  w gminie  określa  na  każdy rok
szkolny rada gminy,                  w drodze uchwały, uwzględniając ceny jednostki paliwa  w
gminie. Do wyliczenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie na rok szkolny 2020/2021,
przyjęto średnie ceny paliw: autogazu, oleju napędowego i benzyny w okresie od dnia 01



stycznia 2020r. do dnia  18 sierpnia 2020r. na stacji  paliw w Chodczu. Mając na uwadze
powyższe,  konieczne  jest  podjęcie  uchwały w sprawie  określenia  średniej  ceny jednostki
paliwa w Miasto i Gmina Chodecz, w roku szkolnym 2020/2021. Radni pytań nie mieli.   O
opinię  została  poproszona Komisja  Budżetu i  Finansów. Opinia  Komisji  była  pozytywna.
Przewodnicząca  odczytała  projekt  uchwały  następnie  uchwała  została  poddana  pod
głosowanie.  Za  głosowało  11  radnych,  przeciw  0,  wstrzymujących  1.  Uchwała  Nr
XIX/142/20 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad.7  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  przejęcie  od  Powiatu
Włocławskiego  zadań  z  zakresu  zimowego  utrzymania  dróg   powiatowych  oraz  ulic
leżących w  ciągach tych dróg  w sezonie zimowym 2020/2021.

                  Przewodnicząca o przedłożenie informacji w sprawie wyrażenia zgody na
przejęcie  od  Powiatu  Włocławskiego  zadań  z  zakresu  zimowego  utrzymania  dróg
powiatowych  oraz  ulic  leżących  w   ciągach  tych  dróg   w  sezonie  zimowym 2020/2021
poprosiła Burmistrza. Pan Jarosław Grabczyński udzielił informacji, iż wzorem lat ubiegłych
Powiat  Włocławski  zwrócił  się  do  Gminy  Chodecz  z  pytaniem czy  zechcemy zapewnić
zimowe utrzymanie dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg w sezonie
zimowym  2020/2021.  Zwrócił  się  z  prośbą  o  wyrażenie  zgody  na  to,  ponieważ
dotychczasowa współpraca przebiegała prawidłowo, nie było nieporozumień. Najlepiej  jak
sami zadbamy o drogi na terenie naszej Gminy za pomocą Zakładu Usług Komunalnych. Na
tym  zakończono.  Radni  pytań  nie  mieli.  O  opinię  została  poproszona  Komisja  Rolna  i
Infrastruktury  Technicznej.  Przewodniczący  Komisji  przedłożył  informację,  iż  opinia  jest
pozytywna. Przewodnicząca odczytała projekt uchwały następnie uchwała została poddana
pod  głosowanie.  Za  głosowało  11  radnych,  przeciw  0,  wstrzymujących  0.  Uchwała  Nr
XIX/143/20 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. 8 Przyjęcie sprawozdania z realizacji budżetu Miasta i Gminy Chodecz za pierwsze
półrocze 2020r.

               Przewodnicząca o przedłożenie informacji dotyczącej przyjęcia sprawozdania
z realizacji budżetu Miasta i Gminy Chodecz za pierwsze półrocze 2020r. poprosiła Panią
Skarbnik. Pani Danuta Nowakowska poinformowała, iż w I półroczu 2020r. dochody ogółem
plan stanowił kwotę 32.709.928,49 zł. wykonano 16.317.816,31 zł. co stanowi 49,5% w tym
dochody bieżące wykonano w kwocie 14.896.223,00 zł. dochody majątkowe 1.421.592,00 zł.
Wydatki w I półroczu plan 30.495.893,00 zł. wykonano 12.513.683,00 zł. co stanowi 41% w
tym  wydatki  bieżące  12.344.280,00  zł.,  wydatki  majątkowe  na  plan  4.699.500,00  zł.
wykonano  169.402,00  zł.  niskie  wykonanie  to  stanowi  3,6%  z  uwagi  na  to  że  zadania
inwestycyjne są rozpoczęte ale zakończenie ich planowane jest na III i IV kwartał 2020 roku.
Nadwyżka budżetowa za I  półrocze 2020r.  stanowi kwotę  3.804.132,00 zł.  W I  półroczu
2020r. gmina spłaciła kredyty w wysokości 372.233,00 zł. Na tym Pani Skarbnik zakończyła.
Następnie  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poprosiła  Panią  Skarbnik  o  odczytanie  opinii
Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  Bydgoszczy  w  w/w  sprawie.  Pani  Nowakowska
odczytała Uchwałę Nr 3/I/2020 Składu Orzekającego Nr 7 Regionalnej Izby Obrachunkowej



w Bydgoszczy z dnia   24 sierpnia 2020r. w sprawie opinii   o przedłożonej  informacji  o
przebiegu  wykonania  budżetu  Miasta  i  Gminy  Chodecz  za  pierwsze  półrocze  2020r.
Przewodniczący oraz członkowie składu orzekającego zaopiniowali pozytywnie informację o
przebiegu wykonania budżetu Miasta                 i Gminy Chodecz za I półrocze 2020r. O
opinie została poproszona Komisja Budżetu                        i Finansów. Opinia Komisji była
pozytywna. Radni pytań nie mieli. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem sprawozdania
z realizacji budżetu Miasta i Gminy Chodecz za pierwsze półrocze 2020r.  Za głosowało 11
radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. Sprawozdanie zostało przyjęte, a wyciąg z głosowania
stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. 9 Interpelacje i zapytania  radnych.

       Przewodniczący Komisji Oświaty,  Zdrowia,  Kultury i  Sportu zapytał o następującą
sprawę: w zasadzie zakończyły się inwestycje na boisku przy szkole i stadionie. Problemem
jak widać jest to, że jakiekolwiek opady deszczu powodują to że stoi woda – czy nie ma
jakiegoś odprowadzenia? Dodatkowo na boisku przy ul. Warszawskiej jest wysiana trawa z
tzw. chwastnicą. Czy w tych przypadkach jest to kwestia błędu projektanta czy wykonawcy?
Czy inspektor nadzoru podjął jakieś działania, czy gdzieś to zgłaszał? Odpowiedzi udzielił
Burmistrz,  iż  jeżeli  chodzi  o  projekt  tych  obu obiektów to  zostało  to  wykonane  zgodnie
z projektem, została położona geowłóknina, musiała zostać wielokrotnie dziurawiona żeby tą
wodę odprowadzić i  z  tego co wie,  to ta  woda w miarę odsącza się.  Jeśli  chodzi  o tzw.
chwastnicę to nie wyklucza jakiegoś sabotażu jeżeli chodzi o stadion miejski ponieważ w tym
samym czasie ta sama firma wysiewała tą samą trawę na obu boiskach tj. to przy szkole i to
na stadionie miejskim i na boisku przyszkolnym nie ma ani jednej takiej trawy, a na stadionie
jest prawie równomiernie rozsiana. Inspektor nadzoru wysłał próbki razem z wykonawcą do
Uniwersytetu Przyrodniczego w Poznaniu i wydał on opinię że opryskać tego skutecznie nie
można bo byłoby zniszczone wszystko, można to intensywnie nawadniać i nawozić co jest
właśnie robione bo ta tzw. chwastnica bardzo dobrze przyjmuje nawóz i szybko odrasta w
związku  z  tym  co  tydzień,  co  sobota  jest  dość  nisko  cięta  ta  trawa  i  ona  podobno  po
kilkunastu  wykoszeniach  wyginie.  Ma nadzieję,  że  to  ten  problem rozwiąże.  Stadion jest
otwarty od ul. Sportowej, brama jest zamknięta ponieważ jak była otwarta to ktoś wjechał
kładem i wyrządził szkody. Na stadion generalnie jest dostęp, można korzystać z urządzeń
aerobowych. 
         Przewodnicząca Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska poinformowała, że wiele
razy jak była na targowisku miejskim w Chodczu mieszkańcy jak i sami targujący zwrócili
uwagę na niebezpieczeństwo jakie ich zdaniem stanowi skrzynka energetyczna, na która leci
woda z  dachu i  może to  wywołać  jakieś  spięcia  lub zwarcia.  Proszą  o  zwrócenie  uwagi
i  interwencję  w  tej  sprawie.  Udzielono  informacji,  że  zostanie  to  zbadane.  Na  tym
zakończono. Więcej zapytań i interpelacji radnych nie było.

Ad. 10 Sprawy bieżące  i  wolne wnioski.

          Sołtys sołectwa Przysypka miał pytanie odnośnie przetargu dotyczącego budynku,
w którym  mieści  się  teraz  Szkoła  im.  Władysława  Reymonta  w  Chodczu,  nadmienił  że
sołtysem jest już 26 lat i pamięta że budynek ten był przekazany za darmo na cele oświatowe



starostwu więc dlaczego teraz gmina musi przystępować do przetargu żeby kupić go. Uważa
że gmina powinna wystąpić do sądu bo tak nie powinno być. Jest oburzony, że kiedyś gmina
dała to za darmo na cele oświatowe a teraz powiat chce za to pieniądze. Głos zabrała Pani
mecenas, twierdząc że to co sołtys mówi to wszystko jest prawda, ta nieruchomość o której
mówi  została  przekazana  Starostwu  Powiatowemu  drogą  darowizny  z  zastrzeżeniem
warunku, że będzie wykorzystywana na cele oświatowe tylko że ten zapis nie miał mocy
prawnej, bo nieruchomości nie można darować z zastrzeżeniem warunku i jakby od samego
początku to  było  wadliwe.  Nie  można teraz  tego było  egzekwować.  Jednym słowem akt
notarialny sporządzony w tamtym czasie był z wadą prawną. Na tym zakończono.    

Ad. 11 Zakończenie  obrad  sesji.

        Przewodnicząca  Rady Miejskiej  powiedziała,  iż  zamyka  obrady XIX sesji  Rady
Miejskiej  w  Chodczu  i  dziękuje  za  przybycie  radnym  oraz  pozostałym  gościom.  Sesja
zakończyła się                  o godz. 10:52.

                                                                                Przewodniczący 
                                                                                Rady Miejskiej

                                                                                 Anna Twardowska

Sporządziła:
Łukaszewicz Daria 

                            

   


